
 
 

Schriftelijke vraag1: 
 

Vraagnummer: S-353 (18int01443) 
 
Datum indiening: 13 april 2018 
 
Onderwerp:  Voortgang ontwikkelingen de Pas 
 
Naam indiener: Hans van de Moosdijk 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Uit contacten met bewoners van de wijk Brienenshof heeft D66 Overbetuwe begrepen dat er 
sinds eind 2016 door de gemeente geen actief contact meer is gezocht met de inwoners van 
de Brienenshof of met de eerder benaderde werkgroep van betrokkenen over de voortgang 
van de woningbouw op de Pas. 
De laatste berichten van oktober 2016 spraken van het streven om voor het eind van het jaar 
(2016) met de bewoners, die zich hebben aangemeld, in overleg te gaan over de 
ontwikkeling van de plannen voor de eerste fase.  
Ook is niet duidelijk wat er is gedaan met eerdere input van betrokkenen in de bijeenkomsten 
met de gemeente over de Pas. 
Wij begrijpen uit de lijst van lopende prioritaire projecten 2018 (Bijlage A bij de 
informatiememo aan de raad ‘Prioritering woningbouw’, d.d. 13 maart 2018) dat de Pas West 
met 100 woningen een prioritaire status heeft gekregen.  Dat betekent dat er binnen 3 jaar 
moet worden gestart met de realisatie. Enige haast met de planontwikkeling is dus geboden. 
 
Onze vragen. 
Vraag 1: kan het college aangeven waarom er sinds eind 2016 van de zijde van de 
gemeente geen contact meer is gezocht met de inwoners van de Brienenshof of met de 
eerder bij de planvorming betrokken bewoners? 
Vraag 2: is het college zich er van bewust dat het communiceren van een vertraging beter is 
dan niet communiceren? En dat niet communiceren leidt tot onrust, ontevredenheid en een 
negatief beeld van de gemeente bij de bewoners? 
Vraag 3: kan het college aangeven wanneer de communicatie met de bewoners weer wordt 
opgepakt? Dit in het licht van de realisatietermijn van 3 jaar! 
Vraag 4: kan het college aangeven hoe ze de participatie van betrokkenen bij de 
voorgenomen geprioriteerde woningbouwprojecten 2018 en de bijhorende periodieke 
communicatie vorm gaat geven? 
 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Naam (partij) 
Hans van de Moosdijk (D66) 

                                                           
1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 


